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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr L/22 

L Sesja w dniu 19 maja 2022r.  

Obrady rozpoczęto 19 maja 2022r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 09:54 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska – Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa  - p.Włodzimierz Żak. 

2. Zastępca Burmistrza Miasta - p.Iwona Franelak. 

2. Dyrektor MOPS w Myszkowie- p.Agnieszka Ludwig. 

3.Kierownicy wydziałów UM. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.Ustalenie porządku obrad. 

3.Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 2022r., 

b) zmiany Uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 2020r. w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania, 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2022-2034, 

d) zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2022. 

4.Zamknięcie obrad sesji.  
  

Do punktu 1.  

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

 

L sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie pan Jerzy Woszczyk. Powitał wszystkie osoby biorące udział w posiedzeniu. 

Poprosiła radnych o naciśnięcie przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz 

o zapisanie wyniku. Udział w posiedzeniu potwierdziło 19 radnych. Przewodniczący Rady 

Miasta poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. Przedstawił porządek 

posiedzenia. 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że porządek sesji wszyscy radni otrzymali. 

Zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku ? 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Do punktu 3. 

Podjęcie uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że zanim przejdziemy do głosowania projektów 

uchwał, na podstawie paragrafu 18 ustęp 2 punkt 6 załącznika nr 1 do statutu miasta 

Myszkowa zgłaszam wniosek formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji 

projektów uchwał. Jednocześnie informuję, że wszystkie projekty uchwał oraz porządek 

dzisiejszej sesji są dostępne do wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej 

dla mieszkańców na stronie myszkow.esesja.pl 

Zapytał czy są pytania w związku z tym wnioskiem? 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek przewodniczącego Rady Miasta o odstąpienie od czytania projektów uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska – Łazaj 

NIEOBECNI (2)  

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj 
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a)Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Miasta Myszkowa na 2022r. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Zapytał czy są pytania? 

Radna p.Elżbieta Doroszuk powiedziała, że chciała zapytać czy przyszły jakieś wytyczne, co 

do zapisu, że realizator ma być tylko jeden, jeśli chodzi o właśnie program przeciwdziałania 

alkoholizmowi? Jak wiemy w latach wcześniejszych mieliśmy wypisanych wielu 

realizatorów, a w tym roku musiała nastąpić zmiana. Chciałam zapytać czy ktoś 

poinformował o tym nas? 

Dyrektor MOPS w Myszkowie p. Agnieszka Ludwig powiedziała, że w treści wszczęcia 

postępowania nadzorczego osoba, która oceniała gminny program zwróciła uwagę, że ustawa 

wskazuje, że realizatorem może być gmina bądź jednostka wskazana. Jeżeli jest to w liczbie 

pojedynczej czyli może być to wskazana jedna jednostka, a nie wiele jednostek. Jakby też 

kwintesencją było to, że jedna jednostka, może być tych realizatorów wielu, ale oni mogą być 

partnerami w realizacji programu bądź wykonawcami poszczególnych zadań, natomiast jedna 

jednostka wskazana w uchwale jest odpowiedzialna za realizację gminnego programu. Więc 

w tym projekcie, który państwo macie przedstawiony, jako ta jednostka odpowiedzialna, jest 

wskazany ośrodek pomocy społecznej, natomiast wszystkie pozostałe jednostki, które biorą 

udział w realizacji programu i są wskazane w tej tabeli są partnerami w realizacji tych zadań. 

Radna p.Elżbieta Doroszuk (Ad vocem) powiedziała, że chciała zapytać czy wiedzieliśmy 

o tym wcześniej, przed konstruowaniem programu, bo w tamtym roku takich wytycznych nie 

było? 

Dyrektor MOPS w Myszkowie p. Agnieszka Ludwig powiedziała, że w tamtym roku, zresztą 

wiele lat wstecz, a wręcz kilka lat temu, nie jestem w stanie oszacować dokładnie daty, ale 

z tego samego powodu, tylko odwrotnie, też zostało wszczęte postępowanie nadzorcze że 

jako realizatorów programu mamy wskazać wszystkie te osoby prawne czy jednostki 

organizacyjne, które biorą udział w realizacji programu. Stąd tam były wymienione te 

jednostki i to tak było, teraz stanowisko chyba się zmieniło. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że chciała zapytać kto jest odpowiedzialny za te 

błędy w tych uchwałach? To, że dziesiątkę rzymską ktoś pominął, ale nie może być tak, że 

uchwalamy coś miesiąc wcześniej i za dwa tygodnie są błędy, bo to też rzutuje na naszą 

opinie, jako radnych. Kto ma nadzór, kto to opiniuje, kto to pisze, kto sprawdza te literówki, 

czym to jest wywołane. Bo jak tak, to będziemy mieli po trzy nadzwyczajne sesje, bo jak 

w każdej uchwale będzie błąd? Z tego co wiem, to opiekę prawną mamy tu bardzo dobrze 

rozbudowaną w tym urzędzie, bo jest koło czterech prawników. Kto tu nadzoruje to 

wszystko?  

Radca Prawny p.Jolanta Trebisz-Kręska powiedziała, że ona sprawuję obsługę biura rady, 

niemniej jednak nie sprawdza uchwał merytorycznie. Każda jednostka i urząd, jesteśmy 

podzieleni merytorycznie i każda jednostka ma swojego prawnika. Niemniej jednak ten się 

nie myli, kto nic nie robi. Ten błąd, to był czeski błąd. Przypuszczam, że popełnił go ktoś, kto 

to pisał i nic wielkiego się nie dzieje. Wydaje mi się, że ta taka obawa, że tych sesji 

nadzwyczajnych z tego powodu będzie dużo, jest nieuzasadniona, bo jednak nie jest ich wiele 
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z tego powodu. Natomiast to, co powiedziała przed chwileczką, co do tej drugiej uchwały, 

pani dyrektor. My nie odpowiadamy za interpretację nadzoru prawnego. Przepisy prawa 

mamy, jakie mamy, wszyscy wiemy, jak to jest. Ja już niejednokrotnie powtarzałam, że 

zwłaszcza w takich uchwałach, gdzie są regulaminy, tryby, statuty, to jest trochę tak jak 

z maturą z języka, trzeba się wstrzelić w interpretację nadzoru prawnego, który nam 

wcześniej nie daje takich wytycznych. Istotnie w zeszłym roku, 5 lat temu była taka 

interpretacja, że może być wielu realizatorów. W tym roku jest odwrotnie. Gdybyśmy tego 

nie poprawili, ta chwała zostałaby uchylona przez nadzór prawny. Moglibyśmy z tym 

dyskutować i iść do w WSA z tym, że wtedy nie będziemy mieć programu. Tak, że wojna 

w takich sytuacjach i pójście do sądu nie ma sensu, dlatego, że my będziemy się sądzić, 

natomiast programu nie będzie. Co do drugiej uchwały powstał błąd. Ja mogę w swoim 

imieniu, moich wszystkich koleżanek i kolegów pracowników przeprosić, ale jeszcze raz 

mówię, ten się nie myli, co nic nie robi, czeski błąd. Przepraszam.  

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad vocem) powiedziała, że tylko chciała powiedzieć tak ad 

vocem tej matury. Jeżeli chodzi o nową maturę, to się trzeba było wstrzelić, bo za naszych 

czasów, to jeszcze były normalne matury. Jak się czegoś nie umiało, to się nie zdawało, 

a teraz się trzeba wstrzelać w maturę, żeby zdać.  

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że również chciała się odnieść do tych uchwał, które 

mamy dzisiaj procedować. Uważam, że jeżeli w uzasadnieniu pani dyrektor zawarłaby te 

stwierdzenia, które pani zawarła w odpowiedzi na pytania pani radnej Elżbiety Doroszuk, to 

sprawa byłaby jasna, bo z uzasadnienia jasno dla radnego nie wynika, jaka nastąpiła zmiana 

w treści tej uchwały. Ja może korzystając od razu z miejsca, w którym jestem, odniosę się do 

uchwały drugiej, bo i tak bym zabierała głos. Ta uchwała została podpisana przez panią przed 

chwilą, ona jest tutaj niepodpisana, natomiast w uzasadnieniu, nie wiem czy uzasadnienie 

idzie do urzędu razem z uchwałą czy nie? 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie. 

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że nie idzie, niemniej jednak też prosiłaby bardzo 

o dbałość w zapisach, w każdych zapisach. Nie tylko w treści uchwały, ale i w uzasadnieniu. 

Tutaj w tym uzasadnieniu brakuje słów. To uzasadnienie jest dla osoby, w pierwszej wersji 

trzeba się domyślać, jakiego słowa tutaj brakuje. Uważam, że ponieważ urząd wojewódzki 

zwrócił uwagę, odrzucił tą uchwałę, uznał ją za nieprawidłowo skonstruowaną, nie można 

tego sprowadzić tylko i wyłącznie do omyłki pisarskiej, jak jest to napisane w uzasadnieniu 

dlatego, że tam są błędy merytoryczne, tam są pomylone paragrafy.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Myszkowa na 

2022r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 
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Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj 

 

b)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 

2020r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Zapytał czy są pytania? 

Radna p.Zofia Jastrzębska zapytała czy może liczyć na poprawę uzasadnienia? 

Dyrektor MOPS w Myszkowie p. Agnieszka Ludwig potwierdziła. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/141/20 z dnia 27 kwietnia 2020r. 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj 

 

c)Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków na lata 2022 – 2034. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Zapytał czy są pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na 

lata 2022 – 2034.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj 

 

d)Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały. 

Zapytał czy są pytania? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Myszkowa na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-

Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Dominik Lech, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Iwona Skotniczna, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj 

 

Do punktu 4.  

Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał o posiedzeniu komisji połączonych w dniu 

25 maja. Poinformował, że kolejna planowana sesja odbędzie się 30 czerwca.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie zamknął 

obrady L sesji Rady Miasta w Myszkowie. 

 

Przewodniczący 

Rada Miasta w Myszkowie 

Jerzy Woszczyk 

  

Przygotowała: Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


